
VOORZITTER DER STATEN 
VAN ARUBA 

Aan: de Minister van Arbeid, Energie en 
Integratie 

Croes 
Smith Blvd, 76,

Alhier 

Ons kenmerk: UV/23-24/270 Oranjestad, 7 juni 2024 

Onderwerp; 5-tal Vragen van het statenlid Misha Raymond 

Ingesloten gelieve U aan te treffen een verzoek door statenlid, Raymicheline 
MJ. Raymond, MSc. (IS/23-24/0867, 7 juni 2024), ingevolge artikel III.17 van 
de Staatsregeling van Aruba en artikel 59 van het Reglement van Orde voor de 
Staten van Aruba gestelde vragen, naar de inhoud waar kortheidshalve verwezen 
wordt.

Adres: L.G.Smith Blvd. 72 
Tel: 5284680 Fax: 5284681 
email: info@parlamento.aw 



Aan de Voorzitter van de Staten van Aruba 
Vrolijk 

Smith Blvd. 72 
Alhier.

Geachte Voorzitter,

STATEN VAN ARUBA 
lngek:07 JUN 

Oranjestad, 7 June 2024 

Ingevolge artikel 111.7 van de Staatsregeling en artikel 59 van het Reglement van Orde van de 
Staten van Aruba, doe ik u ter doorgeleiding een aantal vragen aan de Minister van Arbeid,
Energie en Integratie Glenbert Croes toekomen met het verzoek deze vragen schriftelijk te 

beantwoorden.

Uw medewerking in deze wordt zeer op prijs gesteld.

Hoogachtend,

aymicheline Raymond, MSc.
Lid der Staten van Aruba 
Fractieleider RAIZ 

Adres', L.G.Smith Blvdy 72 
Tel: 5284680 Fax: 5284681 
email: info@parlamenlo.aw 



VRAGEN Van het lid Raymicheline Raymond, fractieleider RAIZ, aan de Minister van 

Arbeid, Energie en Integratie ingevolge artikel III.17 van de Staatsregeling en artikel 59 van het 
Reglement van Orde van de Staten van Aruba.

Mede naar aanleiding van het onderzoek Portulaca richt ik mij tot de Minister van Arbeid, Energie 
en Integratie, met de volgende vragen:

l Hoe verloopt het door uw ministerie toegepaste beleid voor de uitgifte van verblijfsvergunningen?
Gaarne bij uw beschrijving in ieder geval de toetsings-, beoordelings- en besluitmomenten noemen,

waaronder de betrokken instanties en functies/ambten4 

Hoe verliep het beleid voor de uitgifte van verblijfsvergunningen het thans door u gehanteerd 
beleid?

Welke veranderingen heeft u vanaf uw aantreden als Minister, belast met het vreemdelingen- en 

integratiebeleid, doorgevoerd met betrekking tot de uitgifte van verblij fsvergunningen, en waarom?

Zijn er meer veranderingen die u wilt doorvoeren met betrekking tot de uitgifte van 

verblijfsvergunningen'.7 Indien ja. welke veranderingen en waarom?

5 Hoe waarborgt als politiek verantwoordelijke voor het vreemdelingen- en integratiebeleid,gelet op 
het Portulaca-onderzoek en de verdenkingen van het Openbaar'Ministerie, de integriteit en 

betrouwbaarheid van het uitgifteproces van verblijfsvergunningen?

Gaarne ontvangt het lid schriftelijk antwoord op boven gestelde vragen en gezien de mogelijke 
implicaties van het Portulaca- onderzoek zo spoedig mogelijk.

Raymicheline MJ. Raymond, MSc.
Lid der Staten van Aruba 
Fractieleider RAIZ 


